
Notulen Algemene ledenvergadering R4 club Nederland

17 maart 2023, 14:00 u Renault 4 kwartier Beneden Leeuwen / online

Aanwezig:
bestuur:
Hans de Heer, Ruud Schröder (penningmeester), Johan Tromp (secretaris)

Aanwezige leden:
Jelle Jeroense, Frits Luikenaar, Rene Yntema, Piet in de Rijp, Leo Stolk, Renate Meierink,
Henk Sulsters, Maarten Brinkman, Robert de Regt, Aart ‘t Lam, Joop Obbink, Anneke
Obbink, Cora v.d. Vliet, Ton v.d. Vliet, Ton Blankestein, Nicolas Den Donk, Simone Stegehuis

Online aanwezige leden:
Matthieu Notten, Marijke Notten

Afwezig met afmelding:
Loic Meltzer, Age Tromp, Louis Boudon, Eric Blok, Hans Kambier, Mattijs van Holsteijn,
Martin Jonker, Nico Lansen, Igor Stuifzand, Frans Schothorst, Ben van de Berg

1. Opening en welkom

De voorzitter heet alle aanwezige leden (aanwezig en online aanwezig) van harte welkom en
opent de vergadering

2. Vaststellen agenda
Er zijn geen aanvullende agendapunten, de agenda wordt vastgesteld

3. Ingekomen stukken
Er zijn geen ingekomen stukken voor de vergadering

4. Notulen ALV maart 2023
Met instemming van de aanwezige leden worden de notulen van de ALV van 12 maart 2023
vastgesteld

5. Bestuurszaken
a. Rooster van aftreden
Hans de Heer is 1 jaar bestuurslid
Ruud Schröder is 5 jaar bestuurslid
Johan Tromp is 3 jaar bestuurslid
Loic Meltzer is 1 jaar bestuurslid

b. Aftreden bestuursleden
Ruud heeft aangegeven te willen stoppen als bestuurslid.
Gelet hierop is gezocht naar een opvolger. Er is niemand die zich heeft aangemeld als
bestuurslid om deze taak te vervullen.



Er wordt nogmaals een oproep gedaan om aan te melden als bestuurslid (penningmeester),
Er is niemand die zich aanmeldt.

Ruud heeft aangegeven nog wel aan te willen blijven met ondersteuning van een
boekhoudkundige en in verband met het mogelijk BTW-plichtig zijn/worden van de
vereniging.
Deze oplossing is gevonden door een partner van een van de leden, dhr. Floris v.d. Kuijl.Hij
heeft een boekhoudkantoor. Floris verricht dan de boekhoudkundige werkzaamheden onder
supervisie van het bestuur.

Voor een bedrag van € 95,00 (incl.btw 114,95) en € 8,00 (9,68 incl. btw) kunnen de
boekhoudkundige werkzaamheden uitgevoerd worden.

De aanwezige leden gaan hiermee akkoord, gezien het feit dat er niemand zich heeft
aangemeld om toe te treden tot het bestuur om het penningmeesterschap op zich te
nemen.

De kosten hiervan bedragen op jaarbasis € 1.495,56 (inclusief btw).

d. Bestuursverkiezing
Er zijn twee leden die zich hebben aangemeld als nieuw bestuurslid Beiden hebben het
afgelopen jaar meegekeken tijdens de bestuursvergadering en zijn enthousiast om hun
bijdrage te leveren.
De nieuwe kandidaten:

Jelle Jeroense
Frits Luikenaar

Beiden stellen zich voor en motiveren hun keus om toe te treden tot het bestuur.
Zonder hoofdelijke stemming gaan de aanwezige leden akkoord met de aanstelling van Jelle
en Frits als nieuwe bestuursleden. Zij worden welkom geheten door het zittende bestuur.

6. Secretaris
Afgelopen jaar hebben we plotseling afscheid moeten nemen van Bob van Hees. Bob was
een vriendelijk, kundig, hulpvaardig en gezellig lid van de sleutelclub. Bob zal eerg gemist
worden.
De vrouw van clublid Jan Verbeek is na een ziekbed overleden. We wensen Jan en kinderen
alle sterkte toe bij het verwerken van dit verlies.

a. Ledenadministratie
Joop Obbink deelt mee dat het ledenaantal op 1-1-2023 503 bedroeg en op 1-1-2024 510
leden, een kleine stijging.

7. Penningmeester
De penningmeester licht de voorliggende stukken toe. De club is financieel gezond en heeft
een positieve begroting voor 2024.



Er worden vragen gesteld over de hoogte van de bedragen op de lopende- en
spaarrekening. Een bedrag van ruim € 40.000,00. De vraag is of de club een dergelijk hoog
bedrag nodig heeft als reserve.

De penningmeester geeft aan dat het “btw-verhaal” onzeker is en de mogelijkheid bestaat
dat, als de club btw-plichtig wordt, dan mogelijk tot 5 jaar terug aangifte gedaan moet
worden. Daar zal dan de spaarrekening voor aangesproken moeten worden. Daarnaast is
het wenselijk een reserve te hebben voor onverwachte kosten, zoals het vervangen van een
brug of andere (onverwachte) grote uitgaven.

c. Verslag kascommissie
Aart ‘t Lam doet verslag namens de kascommissie (bestaande uit Aart en Jan Verbeek)
De stukken zien er goed en verzorgd uit. Op de door de commissie gestelde vragen werd
snel en accuraat beantwoord.
De commissie stelt voor het bestuur decharge te verlenen.
Een kort applaus voor de werkzaamheden van de penningmeester.

d. Verkiezing nieuwe kascommissie
Aart en Jan hebben de werkzaamheden van de kascommissie 2 jaar vervuld. Volgens de
statuten is daarmee de maximale termijn bereikt. Daarom wordt aan de aanwezige leden.
gevraagd om zich beschikbaar te stellen in de nieuwe kascommissie.
Maarten Brinkman en Ton Blankestein geven aan zitting te willen nemen in de
kascommissie. Het bestuur is blij dat zij zich aanmelden.

8. PAUZE
Er wordt om 14.50 een pauze van 10 minuten ingelast. De vergadering wordt om 15.00 u
hervat.

9. Vaststelling statutenwijziging aanvulling ivm WBTR
Het voornemen was om de wijziging vast te stellen in de algemene ledenvergadering van
2023. Statutair is vastgesteld dat er, als er te weinig leden aanwezig zijn, dan een nieuwe
vergadering uitgeschreven moet worden. Daarom is besloten de wijziging de volgende
algemene leden vergadering van 2024 te laten vaststellen.
De wijziging en aanvulling van de statuten met betrekking tot de verankering van nieuwe
wetgeving (i.c. WBTR) is aangenomen en vastgesteld.

10. R4 kwartier
a. Magazijn
Het huurcontract geeft aan dat de energiekosten (gas en elektriciteit) ⅓ bedragen van de
gemaakte kosten van de woning van de eigenaar, het tankstation en het R4 kwartier.
Na afspraken met de eigenaar zijn de kosten voor het gasgebruik naar de werkelijke aantal
m3 teruggebracht, is is inzichtelijk door een tussenmeter,
Gezien de beperkte aanwezigheid ( ca 15 dagen per jaar) betalen we een extreem hoog
bedrag voor het elektriciteitsdeel. De leden vragen in contact te treden met de verhuurder
om een tussenmeter te plaatsen.
Het plaatsen van een tussenmeter is in beginsel voor de verhuurder. De leden geven aan
coulant te zijn met het meebetalen aan de aanpassing, Tenslotte wordt de club daar ook
beter van. Er zijn al eerder gesprekken geweest met de verhuurder, hij is vooralsnog



terughoudend. De voorzitter geeft aan weer contact op te nemen met de verhuurder voor
een oplossing en aanpassing. Het binnenkort eindigen van de huurovereenkomst geeft
mogelijkheden om een en ander ook aan te passen.

b. Sleuteldagen R4 kwartier
Hans de Heer leest het verslag namens het magazijn en sleutelteam op. Er wordt
teruggekeken op een mooi jaar met mooie projecten.

11. Vrijbuiter
a. Verslag hoofdredacteur Vrijbuiter
De hoofdredacteur van de Vrijbuiter heeft zijn verslag per e-mail verstuurd, Dit is
voorgelezen. De waardering wordt vanuit het bestuur en de leden uitgesproken over de
kwaliteit van de Vrijbuiter.

12. Website / digitale nieuwsbrief
a. Verslag digitale nieuwsbrief
niet aangeleverd in verband met omstandigheden. De redactie hiervan is (tijdelijk) in handen
van Johan Tromp

13. Evenementen
a. Verslag evenementencommissie
Het verslag van de commissie wordt voorgelezen

14. Verzending Losagne, extra kosten hoe verder? behoefte?
Door wijzigingen in de verzending van de Vrijbuiter (“het verzendhuis”) worden de Vrijbuiter
(die normaal gelijktijdig met de Losange werd verstuurd) en de Losange nu apart van elkaar
verstuurd.
De losange wordt gratis aan de leden ter beschikking gesteld. De vraag is of apart betaald
moet worden voor toezending van de Losange, de extra verzendkosten bedragen op
jaarbasis ca. 1,500,00,omgerekend ca. 3 euro per persoon.
Gezien de groei van de financiële middelen wordt besloten geen onderscheid te maken
tussen leden die de Losange wel willen (dan met extra bijbetaling) en degene die de
Losange niet perse willen blijven ontvangen. Besloten wordt om beide bladen tot nader orde
het apart versturen in stand te houden..
De mogelijkheid wordt geopperd om enquête op te stellen om te polsen onder alle leden om
door te gaan met de aparte verzending en de daarbij optredende extra kosten.

15. mogelijkheid om onderdelen te versturen
Het versturen van onderdelen uit het magazijn stuit op veel praktische problemen. We zijn
geen commercieel bedrijf.
betalingen controleren, inpakken, portokosten, pakket wegbrengen, retouren ontvangen (er
is niet altijd iemand in het R4 kwartier) etc..
Leden die onderdelen delen nodig hebben worden uitgenodigd om langs te komen tijdens de
sleuteldagen en andere dagen dat het magazijn open is. Daarnaast wil een meerderheid
vooral met gebruikte onderdelen zelf het onderdeel bekijken/voelen voor het aan te schaffen.

16. rondvraag



Renate wast de R4 in het openlucht museum in Arnhem. De R4 is van het museum zelf. Ze
geeft aan dat de R4 nu het hele jaar buiten staat, omdat er geen rem meer op zit. Door de
plaatsing van de R4 op het gras wordt deze snel weer vuil. Ze heeft gevraagd aan het
museum om tegels onder de R4 te plaatsen, dit is nog niet gebeurd. Daarnaast verkleurd de
R4. De voorzitter geeft aan via/met Karel in contact te treden met het museum voor een
oplossing.
Renate geeft aan door te gaan met het wassen van de R4. Wat ze al meerdere jaren met
plezier doet.
Daarnaast geeft ze aan de Vrijbuiter te ontvangen (zij is lid en man is partnerlid), maar dat
ze telkens 2x de Losange ontvangen, dat is niet nodig. Het bestuur geeft aan de verzendlijst
na te kijken om dit te voorkomen.

Leo geeft aan dat het voor de sleutelploeg niet duidelijk is wat de afspraken zijn met de
HAN. Er zijn afspraken over het aanleveren van onderdelen die door de HAN niet gebruikt
worden en geruild worden tegen voor de HAN bruikbare onderdelen.
Het bestuur geeft aan deze duidelijk te stellen en op papier te zetten
Maarten geeft aan dat de afspraken duidelijk zijn, maar toch is er ruis op de lijn.

Maarten geeft aan dat het beleidsplan van de club afloopt in 2024. Hij vraagt aandacht
hiervoor.

Om kosten te besparen wordt gesuggereerd om de ledenpas eerder te versturen (samen
met de uitnodiging van de ALV).
latere toevoeging: door het laat betalen van de contributie door enkele leden (ca. 10%) is het
op het moment van de ALV niet helemaal duidelijk wie nog moeten betalen en na betaling
een ledenpas kan ontvangen. De leden pas wordt ook de drukker gemaakt (naam,
lidnummer)

De vraag wordt nog gesteld wie de agenda bijhoudt op de website, activiteiten zijn niet altijd
zichtbaar,

actielijst bestuur:
- mogelijkheid enquête kosten berekenen voor aparte verzending Losange
- bekijken huurovereenkomst ivm energiekosten
- afspraken met HAN duidelijk op papier zetten
- beleidsplan R4club actualiseren
- afspraken maken over publicaties op de website en facebook/instagram

16. Sluiting
De voorzitter bedankt de leden voor alle inbreng in de club en sluit de vergadering.


